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متن پرسش

سلام: برای ورود به حوزه عرفان نظری، ورود به فلسفه را چقدر ضروری میدانید؟ اساتیدی ورود جدی

در فلسفه را بسیار لازم میدانند تاکید زیادی دارند. چه میزان این تاکید را تاد میکنید به اضافه ی

اینکه آیا این نحو ورود به عرفان نوعی بیرون افتادن از تاریخ نیست؟ با توجه به غلبه تفکر ذهنی در

این تاریخ

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: تجربهی بنده هم حکایت از آن دارد که امروز، عرفانِ ما جدای از حکمت

صدرایی نیست و عجیب است آن حکمتِ به واقعِ متعالیه اینچنین با عرفان مندمج شده است. موفق

باشید


